
General	forsamling	i	grundejerforeningen	”Ved	skoven”		
																																		D.	16.	Aug.	2017.	
	
Formand	Beth	Windige	(BW)	byd	velkommen.		
	
Aftenen	startede	med,	at	Klaus	Hedeman	Jensen	(KHJ)	holdt	foredrag		
om	vores	område	8270.	
KHJ	arbejder	som	frivillig	på	Højbjerg	arkiv.		
Arkivet	er	åbent	tirsdage	mellem	kl	10-12	og	første	mandag	i	
måneden	fra	kl.	17-19.	
KHJ	vil	gerne	opfordre	alle	til	at	kigge	ind.	Der	findes	mange	billeder,	
film	og	historier	om	vores	område.	
KHJ	s	foredrag	er	at	finde	på	vores	hjemmeside:	
8270vedskoven.dk	
	
Dagsorden:	
1. Valg	af	dirigent	og	referent.	
2. Bestyrelsens	beretning	
3. Forelæggelse	af	årsregnskab	
4. Fremlæggelse	af	budget	og	vedtagelse	heraf.	Herunder	
fastlæggelse	af	kontingent.	

5. Indkomne	forslag.	
					6.		Valg	af	bestyrelse	og	suppleanter.	
7. Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant.	
8. Evt.	
	

Tilstede	var:	
Ole	og	Tove	Hjortevænget	1,		
Per	og	Else	fra	Bekkasinvej	nr.		7,			
Jens	og	Lone	fra	Hjortevænget	11,		
Hans	Christian	og	Lisbeth	fra	Bekkasinvej	8,		
Beth	fra	Bekkasinvej	9,		
Peter	og	Lone	fra	Grumstolsvej	73,		
Lars	og	Marit	fra	Hjortevænget	5,		



Carl-Erik	fra	Grumstolsvej	80,	
Hanne	og	Hardy	fra	Hjortevænget	16,		
Liv	fra	Hjortevænget	2,			
Andreas	Hjortevænget	10,		
Ingelise	og	Lars		Hjortevænget		18	,		
Jano	og	Anne	Grumstolsvej	78A.	
	
Ad.	1.	
Lone	blev	valgt	som	dirigent	og	Lisbeth	som	referent.	
Lone	kunne	konstatere,	at	generalforsamlingen	er	rettidigt	indkaldt.	
	
Ad.	2.	
Formandens	beretning	kan	findes	på	vores	hjemmeside:	
8270vedskoven.dk	
	
Ad.	3.	
Jens	fremlagde	regnskabet.	Dette	blev	godkendt.	
Regnskabet	findes	på	vores	hjemmeside:	
8270vedskoven.dk	
	
Ad.	4.	
Fremlæggelse	af	budget.		
Inden	dette	kunne	gøres	blev	forsamlingen	bedt	om	at	tage	stilling	til,	
om	vi	skal	have	container	en	eller	to	gange	om	året.	
Et	spinkelt	flertal	var	for	to	gange	om	året.	
Hermed	vil	der	blive	opstillet	containere	den	sidste	weekend	i	april	d.	
28-29		april	2018	og	den	sidste	weekend	i	oktober	d.	27-28.okt.	2018.	
Andreas	bestiller	containerne.	
Herefter	blev	kontingentet	fastlagt	til	at	være	250	kr	om	året.	
Budgettet	ligger	på	vores	hjemmeside:	
8270vedskoven.dk	
	
Ad.	5.	



Der	er	ingen	indkomne	forslag.	
	
Ad.	6	
Jens	og	Hans	Christian	var	på	valg.	Begge	blev	genvalgt.	
	
	
Ad.	7	
Keld	er	fortsat	revisor	og	Peter	suppleant.	
	
Ad.	8.	
Ingelise	har	set,	at	der	er	360	hits		på	vores	hjemmeside.	
Alle	opfordres	til	at	sende	billeder	af	f.eks.	vilde	dyr	fra	vores	
nærområde	og	billeder	af	husdyr,	så	vi	ved,	hvor	de	hører	hjemme.	
Adr.	på	hjemmesiden	er:	
	
8270vedskoven.dk	
	
Hvis	man	gerne	vil	have	noget	på	hjemmesiden	skal	man	skrive	til	
Ingelise.	Hendes	mail	er:	
post@ingelisethomassen.dk	
	
Tove	fortalte,	at	hun	sidste	år	undersøgte	ved	kommunen,	hvem	der	
har	ansvar	for	vedligeholdelsen	af	stien	ved	siden	af	Tove	og	Ole.	Hun	
fik	at	vide,	at	det	er	kommunen	og	på	hendes	foranledning	kom	en	
mand	fra	kommunen	og	ordnede	stien.	Tove	spørger	bestyrelsen	om	
de	vil	rykke	hos	kommunen	i	år.	Dette	lover	bestyrelsen.	Fortovet	ved	
vores	side	af	Hørhavevej	er	ligeledes	kommunens	ansvar	at	holde.	
	
Næste	års	generalforsamling	bliver	d.	24.	aug	2018	kl.	
17.	
	
Referent	Lisbeth	Carlsen	
Lisbeth.	
	


